
Izaslanik Stjepan Krešić uputio je pitanje Vijeću ministara BiH, koje glasi: 

 

1. Autocesta na Koridoru Vc, od južne granice BiH (Bijača) do čvora Zvirovići (kod 

Čapljine) radi se po planu i bit će puštena u promet krajem 2014. godine.  Osporena je 

daljnja trasa prema Mostaru, i to prijelaz preko Neretve, južno od Počitelja. Je li 

utvrđena i isprojektirana nova trasa autoceste sjeverno od Počitelja? 

2. Planira li Vijeće ministara BiH nabaviti kanader za ovu ljetnu sezonu? Poznato je da je 

prošlo ljeto bilo izuzetno sušno i da je izgorjela šuma u vrijednosti koja premašuje 

vrijednost 10 kanadera, sve iz razloga da se ne dogodi ista katastrofa. 

 


